
KR Kajetánka – schůze 8. března 2019  
Přítomni: Martin Mareš, Jakub Maroušek, Kateřina Štruncová, Matúš Maďar, Patrik Romanský

0. Schválení programu schůze

Kuba přidává nový bod schůze: změna poplatku za sušárny.

Bod byl jednohlasně přijat do programu a program byl následně jednohlasně schválen.

1. Změna poplatku za sušárny

Kuba upozorňuje, že dostal stížnost k zavedení poplatků za sušárny. Na minulé schůzi byl schválen poplatek
za použití sušárny po 48 hodinách, což ale znamená, že vždy platit by museli studenti, kteří si nechávají prádlo
uschnout přes víkend. Martin důrazně říká, že na to minule upozorňoval.

Usnesení 5/2019: KR navrhuje změnit podmínky pro placení poplatku za použití sušárny. Poplatek se bude
platit, když doba použití sušárny přesáhne delší dobu než 72 hodin.

Pro: Martin Mareš, Jakub Maroušek, Kateřina Štruncová, Matúš Maďar, Patrik Romanský Usnesení bylo
schváleno.

2. Nástěnka KR

Bavíme se o nástěnce, která kdysi patřila Kolejní radě a byly na ní vyvěšované zápisy ze schůzí a jiné
informace. Podle Martina teď není nástěnka potřebná, protože zápisy jsou zveřejněny na facebookové stránce
Kolejní rady:

https://www.facebook.com/kolejni.rada.koleje.Kajetanka/

Usnesení 6/2019: KR vyjadřuje, že nástěnka, která byla určena pro potřeby Kolejní rady, již není potřebná a
může být využita pro jiné účely.

Pro: Martin Mareš, Jakub Maroušek, Kateřina Štruncová, Matúš Maďar, Patrik Romanský Usnesení bylo
schváleno.

3. Projektor

Martin se bavil s vedoucí koleje, Miroslavou Hlavatkovou, o projektoru, který je k dispozici na zapůjčení na K1.
Projektor nyní funguje (Martin ho otestoval). Hodilo by se mít někoho, kdo se bude o projektor starat, ale je
obecně problém někoho najít.

Kdo má zájem, může si ho zajít půjčit u vedoucí koleje.

4. Blokování bezbariérového přístupu na K2 – pokračování

Na minulé schůzi proběhla debata o parkování u K2 a zazněl návrh, že by se mohl vnitroblok K2 přebudovat
na další parkoviště. Martin upozorňuje, že to téměř není možné zařídit, protože by to vyžadovalo změnu
územního plánu. Navíc dané místo je vyhrazené pro požární techniku, kdyby hořelo.

Podle Kačky mají všichni ubytovaní s tělesným postižením příslušnou parkovací kartu, takže jiná auta tam
nemají co dělat. Občas ale jde o auta studentů, kteří si na kolej chtějí něco přivézt atd. Kačka upozorňuje, že
vrátní mají různá pravidla ohledně toho, na která auta volají policii a na která ne. Martin navrhuje, aby
studenti, kteří mimořádně zaparkují u vchodu, na to upozornili vrátnou – na jiná auta se bude volat policie.
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Podle Kačky jsou větším problémem auta, která stojí na okraji hlavní vozovky (u vjezdu do vnitrobloku) a
blokují vjezd ke vchodu. Zvlášť na ně chce volat odtahovka vždycky.

Nakonec se ukázalo, že největší problém je asi s auty z okolních domů. Martin se případně zeptá, jestli KaM
nezkoušel domluvit s Prahou parkovací karty do modré zóny v okolí koleje i pro studenty, což by mohlo trochu
ulevit.

5. Použití čipu pro vstup na K1 v nočních hodinách

Na Facebook byla vyvěšena anketa, zda se má v noci zamykat vchod na K1, kvůli problémům s bezdomovci.
114 hlasů bylo pro, 50 proti.

Usnesení 7/2019: Nechť  jsou vchodové dveře na K1. Nechť  jsou dveře do obytných prostor K1-A a K1-B
. Nechť  je rovno intervalu . Nechť unární relace  značí, že pro otevření dveří  je třeba
použít platný čip. KR navrhuje, aby platilo:
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č

Pro: Martin Mareš, Jakub Maroušek, Kateřina Štruncová, Matúš Maďar, Patrik Romanský Usnesení bylo
schváleno.

Martin říká, že tenhle zápis je jediný, který dává smysl.

6. Kufrárna

Martin se domlouval s vedoucí na vyklizení kufrárny. Navrhuje, aby se nějaký den vyklidily všechny věci. Pak by
se tam mohla dávat kola nebo něco podobného. Domluvili jsme se, že to někdy o víkendu vyklidíme.

8. Snídaně a večeře

Martinovi se nelíbí, že na Facebooku ještě není přichystaná podrobnější anketa ke snídaním a večeřím v
menze. Také říká, že se chce sejít s vedením KaMu (na grémiu není úplně prostor to řešit).

Matúš slibuje, že anketu dodělá.

9. Drobnosti

Chtěli bychom se podívat na nově rekonstruované pokoje na K1-A
Časté plané požární poplachy na K2: Vedoucí souhlasí, že je to problém (nejen hluk, ale dost lidí je už
často ignoruje) a říkala, že zjistí, jestli by se poplach nedal nějak upravit.
Papírová kolejenka: Martin říká, že je zbytečně velká, ale že máme na Kajetánce štěstí, že je aspoň
zalaminovaná (na jiných kolejích to tak často není). Zjistí, jestli by nestačilo např. dávat nějakou speciální
nálepku na ISIC. Také by chtěl vyzkoumat, zda by nebylo možné pomocí ISICu platit také poplatky za
praní, vysavač atd.
Chce to lepší vysavače na K2.

Usnesení 8/2019: KR podporuje, aby poplatky za služby na recepci (např. praní, půjčení vysavače atd.) mohly
být placené přes systém KREDIT (tedy účet na ISICu). KR také považuje za vhodné změnit formát kolejenky –
buď kartu zmenšit, nebo jinak upravit.

Pro: Martin Mareš, Jakub Maroušek, Kateřina Štruncová, Matúš Maďar, Patrik Romanský Usnesení bylo
schváleno.

Další schůzka je plánovaná na 2. týden v dubnu 2019.
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